
Subject: На вниманието на: Тодор Чобанов, Относно: Изменение на Наредбата за прием на 
деца в общинските детски градини 

 

На вниманието на: Тодор Чобанов, Относно: Изменение на Наредбата за 

прием на деца в общинските детски градини 

 

Уважаеми г-н Чобанов, 

Подкрепям увеличаването на местата за есенните класирания. Редно е да се 

търсят допълнителни възможности, за малко по-големи от сегашните 

групи. 

 

За справка- решение на Пловдивския Общински Съвет  20XI-133 /22-05-

2020 

 

Относно откриване на нови места, може да се ползват част от първите 

етажи в някои училища, които имат свободен капацитет и не се използват в 

момента. Те могат лесно да се обособят и преустроят, заедно с част от 

училищния двор, без тежки процедури по отчуждаване, строеж, 

обжалвания и т.н.. Когато се построят нужните градини,могат обратно да 

се използват от училишето. 

 Подобни решения мисля, че са известни на Общината, защото в някои 

реайони са използвани като временно решение, за преместване на деца по 

времето на ремонти и реновиране на съществуващи детски градини. 

А относно въпросите за уседналост-трябва да се въведе, но мисля, че за 

яслените групи трябва да е по-малко години, отколкото за градинските 

групи. 

 

С уважение, 

Константин Атанасов 

 


